
Handboek voor raads- en commissieleden – document versie 2014 

Schriftelijke vragen 

Jongerenvoorzieningen in Alblasserdam

Artikel 35 Reglement van Orde 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een
toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden
per omgaande aan de indiener teruggestuurd.

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de
burgemeester worden gebracht.

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de
vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt
waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord.

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier
aan de leden van de raad toegezonden.

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering
en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de
op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist.
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Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden. 
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Gevraagd wordt de vragen schriftelijk/mondeling te beantwoorden. 

Toelichting: 
Op 30 mei jongstleden heeft er een succesvolle BIO over het jongerenwerk plaatsgevonden. 
Tijdens deze BIO zijn raadsleden onder leiding van Frits Bloemberg van het Debatbureau in debat 
gegaan over een aantal stellingen die onder jongeren leven in Alblasserdam.  
Een van de stellingen was: 

- Er zijn te weinig voorzieningen voor jongeren in de buitenruimte.
We constateerden zowel tijdens als na het debat een duidelijke en onderbouwde mening onder 
jongeren met daarin wensen en behoeftes voor de inrichting van aantrekkelijke en nette 
jongerenvoorzieningen (voor kinderen tussen 12-18 jaar) in ons dorp. 

Vragen: 
Hebben er na de BIO van 30 mei nog vervolggesprekken plaatsgevonden met de jongeren om 
met elkaar te overleggen over de (toekomstige) inrichting van jongerenvoorzieningen in ons dorp? 

Zo ja, wat zijn dan vervolgens de uitkomsten en eventuele afspraken ten aanzien van de inrichting 
en uitbreiding van de jongerenvoorzieningen ten behoeve van de leeftijd tussen 12-18 jaar? 

In de visie op buitenspelen 2021-2036 Alblasserdam staat op pagina 8 en 9 voor de jongeren 
(leeftijd tussen 12-18 jaar) het volgende streefbeleid: 4 verwijsplekken, 14 sportplekken en 12 
formele ontmoetingsplekken: 

- Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het realiseren van bovenstaand 
streefbeleid? 
- Welke plekken in ons dorp zijn hiervoor inmiddels geselecteerd? 
- Welke stappen zijn tot nu toe genomen om het gewenste streefbeleid/ jongeren opvangplekken 
te realiseren? 
- Wat zijn de uitdagingen of welke belemmeringen zijn er tot nu toe ondervonden tijdens het 
proces van het realiseren van deze plekken? 
- Hoe wordt er rekening gehouden met de specifieke behoeften en wensen van de jongeren zelf 
bij het ontwikkelen/ realiseren van de opvangplekken? 
- Zijn er mogelijkheden voor inspraak of participatie van jongeren bij het verder vormgeven? 
- Wat is de verwachte tijdslijn voor het realiseren van het streefbeleid/ opvangplekken en welke 
mijlpalen moeten nog worden behaald indien van toepassing? 
- In hoeverre wordt er samengewerkt met andere instanties of organisaties (zoals het Jeugdpunt) 
om een efficiënte realisatie van de jongeren opvang plekken te bereiken?  

Ondertekening en naam;

René Zonnebeld




